
 

 

 

 

 

Enkel fråga till Regionfullmäktige 210621  
 

Ambulansuppdragen har ökat med nästan 34 % sedan 2010. Resurserna har 

samtidigt utökats med en sjuksköterska och en bedömningsbil i Umeå. Ett 

förslag är att låta kommunens sjuksköterskor rycka ut på IVPA. 

Är det en bra lösning? 

 

Birgitta Burström 

Liberalerna 

 


